
 

 

 

 

  

 

Årsberetning Randsfjord Fuglehundklubb 

2023 

 

 



1 Organisasjonsarbeid   

Klubbåret 2023 har vært preget av et høyt aktivitetsnivå for klubbens tillitsvalgte og 

deltakende medlemmer.  

 

 

1.1 Styremøter 

Det ble avholdt 7 styremøter i klubbåret 2023 

 

Saker som er behandlet: 

- Utstillingskurs 

- Utstilling  

- 40 års jubileum 2024 

- Jaktprøve 

- Dressurring 

- Apportkurs 

- Klubbmesterskap apport  

- Klubbmesterskap hagle 

- Treningssamling Halne 

- Klubbmøter 

- Dressurkurs 

- Muligheter for nye trenings- og dressurområder 

- Utflytting av klubblokalene i Kefas bygget 

- Nye møtelokaler i Frivillighetens hus 

- Klubbstruktur  

- Teams Microsoft 365 etablert i styret mtp lagring av dokumenter i nettsky 

- Nytt regnskapsprogram via Sparebank1 

- Ansvar og styreansvars forsikring er opprettet i Sparebank1/Fremtind forsikring  

 

 

1.2 Fuglehundtinget 2023 

RFK var ikke representert   

 

 

1.3 Medlemssituasjonen 

Vi var pr 31.12.2023 – 168 medlemmer 

 

 

 

 



2 Aktiviteter 

 

 
2.1 Utstillingskurs 

Vi inviterte Tina Rygge til å holde utstillingskurs i forkant av vår årlige utstilling på Hadeland 

Glassverk. Gode tilbakemeldinger og det ble ytret ønske om mer utstillingstrening hvis mulig. 

Wenche Dyreng kastet seg rundt og holdt en treningsdag på Vesterntangen. Svært godt 

oppmøte på begge treningsdagene. 
 

 

2.2 Utstilling 

Fuglehundutstillingen ble tradisjonen tro arrangert Kristi himmelfartsdag på Hadeland 

Glassverk. Det deltok 128 hunder. Alle setterrasene, totalt 78 hunder, ble bedømt av Eldri 

Kjørren. Øvrige raser, totalt 50 hunder, ble bedømt av John Smedbakken. Det ble et trivelig 

arrangement i kjølig vårvær. Vi var godt forberedt, og det ble en flott dugnad med mange 

hjelpere fra klubben. Nytt av året var investering i to dommertelt påtrykt klubbens logo. 

Utstillingskomiteen er allerede i gang med forberedelse av 2024-jubileutstillingen. 

 

 
 

 



2.3 Saueaversjon 

Også i år har vi hatt meget vellykket tilbud om saueaversjonsdressur. Vidar Martinsen,  

Trond Lereng og Gjermund Lindstad har siden midten av mai og fram til jakta hver mandag 

organisert dette tilbudet. Rundt 120 hunder har blitt sertifisert og resertifisert.  

Klubben har tilgang til meget gode forhold for realistiske forhold som kan ligne på utmark på 

Roa. Gjennom aversjonsdressurtiltaket gir man flere hunder mulighet til å løpe løs også der 

bufe beiter. Vi takker disse tre. For all innsats og jobb i denne forbindelse.    
 
 
 

                    
 

 

 

 

2.4 Dressurringen  

Tradisjonen tro var det oppstart av dressurringen første mandagen i mai måned.  

Hovedfokus har vært grunndressur og sosialisering. Det har vært et godt oppmøte under hele 

perioden dressurringen har hatt aktivitet. Instruktørene som har holdt dressurringen i gang 

dette året er Lene Brentebråten, Jardar Kilsti Nordeng og Joakim Skålbones.  
 

 

2.5 Apportkurs 

Ikke avholdt i 2023, men et tilbud om apporttrening med instruktører over to kvelder ble 

etablert og gjennomført. Flere av våre medlemmer benyttet seg av tilbudet. Instruktører var 

Lene Brentebråten og Joakim Skålbones.  
 

 

2.6 Klubbmesterskap apport og apportbevis 

Ikke avholdt i 2023. Pga uværet HANS ble det umulig å gjennomføre klubbmesterskapet, 

usikkerhetsmomentene var for store i forhold til sikkerhet for hunder og hundeførere. 

Det ble gjort et tappert forsøk på å flytte arrangementet 3 ganger.  

 

 

2.7 Klubbmesterskap hagle 

Ikke avholdt i 2023 

 

 

2.8 Skogsfuglprøven  

Skogsfuglprøven 2023 ble avholdt på Sokna den 24.08 kl. 14:00. Det var 13 hunder påmeldt 

til prøven, på opprop møtte 8 hunder. Dommere: Egil Åsli, Ingun Raastad og Kjell Enberget. 

Dessverre ble det ingen premiering, men det var gode sjanser på fugl. Alle var fornøyde med 

dagen og det var god stemning.  

 



2.9 Treningssamling Halne 

20 deltakere med hundene sine og 4 instruktører hadde en super treningshelg på Halne 

fjellstue. Vi møttes på den trivelige fjellstua fredag kveld. Lørdag brakte båten Halnekongen 

oss til treningsterrenget. Et krevende vær til tross, vind og blåst, ble det en flott dag for alle 

deltakere. Terrenget var meget godt besatt med ryper, og alle hundene fikk mange sjanser.  

Om kvelden gikk samtalen livlig mens man nøt en smakfull 3 retters middag med samling i 

den gamle stova på slutten av kvelden hvor styreleder for Halne, Per Bleikelia kåserte og 

underholdt. Søndagen var været dessverre enda verre, og flere måtte reise tidligere pga fare 

for oversvømmelser på veiene. Men de mest iherdige av oss trosset igjen vind og vær, og var 

ute i treningsterrenget i flere timer. Det var glade og fornøyde deltakere som reiste hjem 

søndag ettermiddag.  Det vil bli arrangert ny tur høsten 2024! 

 
 

 
 

      
 

          
 



2.10 Høstmøte 

Medlemsmøtet ble avholdt 18. oktober på Thorbjørnrud hotell. Vi fikk besøk av Bjørn 

Sjurseth som holdt et inspirerende foredrag om «Veien til en god VK-hund» basert på egne 

erfaringer og resultater. Anne Cathrine Frøstrup bidro også med et interessant innlegg om 

«lover og regler rundt hund og hundehold». Over 40 medlemmer deltok på møtet.  
 

 

 
 

 

 

 

2.11 Dressurkurs 

For første gang arrangerte klubben dressurkurs. På bakgrunn av samarbeid innen 

instruktørutvalget ved Jardar Kilsti Nordeng, Wenche Dyreng og Anne Cathrine Frøstrup 

arrangerte klubben dressurkurs i oktober/ november over 6 ganger a 1,5 time med inntil 8 

deltakere. Kurset ble umiddelbart fulltegnet, og ble avholdt ved at Nils Flakstad stilte 

flombelyst uteplass til disposisjon. Wenche Dyreng tok hovedansvaret og sørget for god 

veiledning til den enkelte deltaker og hund. Andre instruktører deltok også. Gjennom kurset 

viste alle hundene god progresjon, og det var mye moro underveis.  

 

 

 
 



2.12 Regnskap  

Tor Thomassen rundet av som kasserer ved årsmøtet 2023 etter svært mange år i vervet. Han 

har gjort en formidabel jobb og hadde stålkontroll på det meste som rørte seg i klubben. På 

vegne av klubben og oss i styret vil vi takke for fantastisk innsats. Ina Christin Aaserud tok 

over stafettpinnen etter Tor. Hun har nytt godt av videreført kunnskap og har ervervet seg et 

godt fotfeste som fersk kasserer for klubben. For å oppgradere oss og møte nåtidens digitale 

løsninger valgte vi i 2023 å bytte regnskapsprogram. Vi har inngått en avtale med 

Sparebank1, slik at vi nå har både bank, regnskap og forsikringer i samme selskap. Det har 

blitt etablert en bankintegrasjon som betyr at regnskap og bank nå er koblet i sammen Det 

forenkler regnskapsprosessen og vil bidra tidsbesparende.  

Vi ser også for oss at vi i løpet av 2024 vil gå over til å få det meste av regnskapet 

digitalisert.  

 

 

2.13 Økonomi 

Økonomien i klubben er svært god selv med et klubbår hvor vi går i underskudd. 

Resultatregnskapet for 2023 viser et underskudd på klubbens drift på kr 13.981, - 

Dette forklares med at vi i 2023 måtte foreta en del nødvendige investeringer, samt at 

fôravtalen med Uniq ble avsluttet med tap. 

Investeringer som er foretatt av større format er innkjøp av nye 2 utstillingstelt m/logo, samt 

innkjøp av elektroniske artikler som printer, 2 iPader og chip avlesere. Av mindre 

investeringer har det vært innkjøp av klappbord, strømkabler, utstyr til og i tilhengeren. 

Det fleste investeringene er rettet mot vår hoved begivenhet, utstilling på Hadeland glassverk. 

Når det gjelder tap i forbindelse med fôravtalen med Uniq skyldes det i stor grad at en del av 

fôrbeholdningen også har blitt benyttet til premieringer på våre arrangementer og i hovedsak 

ved utstillinger.  

Klubbens balanseregnskap viser totale eiendeler på kr 335.632, - som består av anleggsmidler 

kr 56.985, - samt kontanter og bankinnskudd på totalt kr 278.647, - 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 



3 Styret, valgkomiteen og revisorer 

 

Styret: 

Leder: Joakim Skålbones  

Nestleder: Nils Flakstad 

Kasserer: Ina Christin Aaserud 

Styremedlem: Anne Cathrine Frøstrup  

Styremedlem: Trond Brørby 

Styremedlem: Leif Håkon Karlsen 

 

Valgkomiteen:    Revisorer:  

Jon Ivar Søhus    Eirik Bonde Aslaksrud 

Sven Olav Gahre    Varamedlem Ib Christian Augestad 

Tor Thomassen 

 

Jaktprøveleder 2023    Utstillingsleder 2023 

Trond Brørby      Wenche Dyreng 

 

 

4 Styrets kommentar 

 

Vi har hatt et veldig fint og produktivt arbeidsår i klubben, med et godt samarbeid i styret. 

Klubbens medlemstall ligger ved årsslutt på 168 betalende medlemmer og med en stadig 

økende medlemsmasse. 

Klubbens aktiviteter gjennomføres med svært god deltakelse, på en skikkelig og nøktern måte 

som gir positive bidrag til økonomien. Dette er gode tradisjoner som vi skal jobbe hardt for å 

videreføre. 

 

Hønefoss 11.mars 2024 

Joakim Skålbones  Nils Flakstad  Trond Brørby  Anne Cathrine Frøstrup  Leif  Håkon Karlsen 

Ina Christin Aaserud  

 


